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Cover: … Die Panzerfaust! ……. Die Pak des Grenadiers: ….. Unsere Rüstung hat für den deutschen Soldaten neue Kampfmittel geschaffen, die ihn auch als Einzelkämpfer in die Lage versetzen, feindliche Panzer wirksam anzugreifen. Eine dieser Waffen ist die ,,Panzerfaust”. Zum Bildbericht im Innern des Heftes. Aufnahme: Willi Rüge  

The Panzerfaust! ……. The Anti-tank Gun of the Infantrymen: ….. Our arms industry has created for the German soldier new weapons, enabling him in a position as a lone warrior to attack enemy tanks effectively. One of these weapons is the ,,Panzerfaust”. See the article in this issue. Photograph: Willi Rüge

Articles Inside:

Panzerfaust

Panzerschreck / Aufnahmen: Willi Rüge und Lysiac

Panzerschreck / Photos: Willi Rüge und Lysiac

An der Invasionsfront / PK.-Aufnahmen: Kriegsberichter Scheck (PBZ.), Koll (Wb.), -Kriegsberichter Woscidlo, Pachnicke (Sch.)

On the Invasion Front / Propaganda Company-Photos: War Correspondent Scheck (PBZ.), Koll (Wb.), War Correspondent Woscidlo, Pachnicke (Sch.)

Tag und Nacht im Kampf gegen die Invasionsflotte / PK.-Aufnahmen: Marinekriegsberichter Demmer (Wb.)

Day and Night in the Fight against the Invasion Fleet / Propaganda Company-Photos: Naval War Correspondent Demmer (Wb.)

Das Vermächtnis des Andreas Hooge – Roman einer Ehe von Walther von Hollander

The Legacy of Andreas Hooge – Novel of a Marriage by Walther von Hollander

Was ist das mit dem Bungarus?

What about the Bungarus?

Rätsel

Brain Teaser

Das Fern-Auge der Fernkampfbatterie / PK.-Aufnahmen: Kriegsberichter Aschenbroich-Wb. 13), Sch. (3)

The Long-Range Eye of the Ranged Artillery / Propaganda Company-Photos: War Correspondent Aschenbroich-Wb. 13), Sch. (3)

Tragik in Licht? Nein: Erfreûliche Mißverständniffe / Aufnahmen: Willi Rüge

Tragedy in Light? No: Pleasant Misunderstandings / Photographs: Willi Rüge

Stimmen im Walde – Belauscht von Barlog

Voices in the Forest Overheard by Barlog (Cartoonist)
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